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opinió Grups 
Municipals

Nou any i nous propòsits. El nostre partit sempre ha apostat per un poble més comunicat, més tecnològic i amb un millor servei per a la ciutadania. El 

2023, qui té una edat ja li sembla una xifra futurista, però realment el futur és ara, el futur és adaptar els Ajuntaments a noves tecnologies. És per això 

que des de Ciutadans sempre hem apostat per adaptar una APP, funcional i fàcil per als veïns i veïnes del nostre poble, una APP que, per exemple, et 

permeti posar-te en contacte amb la nostra policia local, una APP que et permeti també enviar una foto d’una incidència a la via pública, una mancança 

al carrer o un sot a la vorera. Això ajudaria i molt el dia a dia de Lliçà. Molts ens han dit que fan instàncies i no tenen resposta, o aquesta arriba després 

de mesos i mesos d’espera. Sabem que els nostres conciutadans no han de fer de vigilants de carrer buscant mancances a la via pública, per tant, fora 

bo que ho fes un equip d’Agents Cívics municipals que s’encarreguin d’això -entre altres coses-. Aquestes són propostes que també hem fet a l’actual 

equip de govern, però a falta d’això, tota ajuda és bona per un entorn segur i cívic al nostre poble.

Us desitgem una bona entrada d’any 2023. Un any que ens apropa el 2030 on el nostre Municipi, juntament amb molts d’altres s’han compromès amb 

el medi ambient, formant part del Pacte d’alcaldes per l’energia i el Clima. Aquesta iniciativa defineix els nous compromisos i la visió compartida per 

abordar reptes interconnectats com la mitigació del canvi climàtic, l’adaptació i la transició justa. El món local ha de treballar en la promoció d’energies 

renovables com la biomassa, l’energia solar, l’eficiència energètica i l’estalvi d’energia en tots els sectors tant públics com privats. Doncs bé la nostra 

sorpresa és que en el pressupost del 2023, no hi ha cap partida d’inversions per fer font al nostre compromís; on està la partida per plaques solars 

dels edificis municipals que encara no en tenen; per quan la partida per la caldera de biomassa (que fa tants anys que reclamem) que dona solució als 

edificis del pavelló, escola     St. Baldiri i Picots? De veritat l’equip de govern es creu aquest pacte? Creiem que no.

Se acabó 2022; un año donde se ha hecho más evidente el cambio climático que padecemos. Localmente: la deficiencia en la red de agua, la tala 
indiscriminada en nuestros bosques, las dificultades con las cuales se han encontrado el sector agrario y espacios naturales biodiversos, no están 
contribuyendo en absoluto a la mejora de esta lamentable situación. Desde los municipios, debemos empezar a tomarnos en serio todo esto y empezar 
a trabajar para ello: municipalizar el agua, proteger nuestros bosques de tales indiscriminades, poner en marcha proyectos económicos y sociales 
sostenibles, ayudar al sector agrario en su adaptación a los efectos del cambio climático, etc… Son muchas de las cosas que se pueden y deben ha-
cer desde nuestro Ayuntamiento. Por ello, desde el grupo de personas que formamos parte de Lliçà d’Amunt En Comú Podem, miramos el futuro con 
esperanza, tenemos proyecto y estamos preparados para afrontar estos retos.  Queremos para nuestro pueblo, un gobierno que escuche, que cuente 
con tod@s, y que sea consciente de que todos estos retos que tenemos por delante, serán posibles, si los hacemos tod@s junt@s.
Desde Lliçà d’Amunt En Comú Podem, estamos convencidos de que este 2023 que comienza, será un año donde la esperanza e ilusión se abrirá paso 
en nuestro pueblo. ¡Feliz 2023!!

Feliç 2023. Esperem que esteu gaudint de les festes nadalenques. Ara mateix, al tancament d’aquesta edició no s’ha aprovat el pressupost municipal per 

al 2023. L’hem vist i hem pogut contrastar allò que ja hem anat anunciant els últims anys. El govern ha anat guardant diners sense posar el focus on calia, 

en ajudar les persones. Podia ser via projectes culturals, esportius, per a joves, serveis socials, etc., però no. Aquest equip de govern no ha distingit el seu 

partit del que és l’Ajuntament i ha aprofitat per fer una gran campanya electoral gastant-se’ls tots amb un parell d’obres molt vistoses l’any abans de les 

eleccions (el 2022 que hem acabat). Això es veu amb el que han presentat, un pressupost pel 2023 on, per exemple, les inversions baixen de 10 milions 

d’euros a, de moment, només 1,9 milions. És a dir, quatre arranjaments de carrers i poc més. Una dinàmica repetida els últims 15 anys. Tot plegat lleig, 

molt lleig.  

La darrera assemblea de la Federació de Municipis de Catalunya va aprovar per unanimitat de tots els associats assistents, on hi ha més de 700 po-

bles i ciutats del nostre país, una resolució exigint a l’Estat Espanyol i a la Generalitat de Catalunya que resolgui d’una vegada per totes el model de 

finançament del món Local, amb més autonomia i més recursos. La situació comença a ser insostenible amb tots els increments de preus que s’han 

produït darrerament (energia, salarial, de serveis, d’obres, etc.) i que no s’ha pogut repercutir al ciutadà pel moment d’incertesa i precarietat de la classe 

treballadora.

Els pressupostos del 2023 són els més complexes d’aquesta darrera dècada, i haurem de ser molt curosos de fer-lo complir sense desviar-nos ni un sol 

mil·límetre. En moments excepcionals com el que estem vivint ens hauria agradat el recolzament dels grups polítics de l’oposició, anar a la una, però 

malauradament serà improbable per no dir impossible. Ells es troben en altres guerres partidistes.


